
Балансова комісія 
дала оцінку

Днями відбулося засідання балансової 
комісії при міськвиконкомі, яка розглянула 
питання фінансово-господарської діяльності 
підприємств КП УЖКГ і КП ЖКЦ, що належать 
до сфери комунальної власності.

На засіданні було 
відзначено, що, незважаю
чи на виникаючі труднощі, 
колективи успішно працю
ють для того, щоб рівень 
комфорту в нашому місті 
відповідав усім сучасним 
вимогам.

У звітному 2008 році всі 
послуги колективом КП 
УЖКГ були надані місту на
лежної якості і в належній 
кількості.

Щоденно йому дово
диться працювати в склад
них умовах, які обумовлені 
низкою факторів. Серед 
них:

- постійно зростаючі 
ціни на паливно-енерге
тичні ресурси;

- нестовідсоткова спла
та населення за надані ко
мунальні послуги;

- недосконалість зако
нодавчої бази з питань 
діяльності житлово-кому
нального господарства;

--значний знос основних 
фондів, що збільшує про
ведення аварійно- віднов- 
лювальних робіт;

- наявність у структурі 
підприємства підрозділів,

які фінансуються з місцево
го бюджету, — дорожня 
дільниця, дільниця
зовнішнього освітлення, 
ритуальне господарство. З 
бюджету надійшло по цих 
напрямках за 2008 рік
1038.7 тис.грн., що на 8% 
(964,8 тис.грн.) більше, ніж 
у 2007 році.

За 2008 р. результатом 
фінансово-господарької 
діяльності підприємства 
були збитки у розмірі
1712.8 тис. грн.

Підприємство впровад
жує необхідні заходи для 
зниження збитковості ви
робничих процесів, одним 
з яких є зниження енер
гоємності виробництва, 
впроваджує новітні техно
логії.

Поряд з цим активно ве
деться претензійно-позов
на робота, в результаті якої 
підприємству в судовому 
порядку повертаються 
значні суми дебіторської 
заборгованості. Затри ро
ки заборгованість по по
датках зменшилась на 30% 
(на 1522 тис.грн.): у 2005 
році заборгованість скла

дала 5018,2 тис. грн., а на 
01.01.2009 р. -  3496,2 
тис.грн.

Балансова комісія прий
няла до відома інформацію 
КП УЖКГ і визнала в цілому 
задовільною його фінансо- 
в о - г о с п о д а р с ь к у  
діяльність, та вирішила:

на наступному 
засіданні виконавчого 
комітету в квітні затвердити 
фінансовий план
підприємства на 2009 рік, 

продовжити ре
алізацію заходів, спрямо
ваних на енерго- та ре
сурсозбереження;

- провести підготовчі 
роботи по відбору 
підприємств для обслуго
вування мереж зовнішньо
го освітлення та міського 
кладовища;

-керівництву КП УЖКГ 
вжити заходів щодо зни
ження загально виробни
чих витрат.

13 квітня грамотами 
міського голови та гро
шовими подарунками 
були відзначені кращі 
представники комуналь
них служб міста, які 
успішно завершили опа
лювальний сезон
2008/09 року.

Центр інформації 
міськвиконкому


